
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOZORČNÍ RADY DDM VĚTRNÍK – LIBEREC 

KONANÉHO DNE 3.12.2024 

 

Místo setkání: V-klub, 5. května 36, Liberec _ společenská místnost 

Přítomni:  

 Dozorčí rada, člen: Tomáš Budina DiS.  – předseda ... přítomen 

 Dozorčí rada, člen  : Mgr. Lukáš Hájek, M.A., Ph.D – zástupce ... přítomen 

 Dozorčí rada, člen: Roman Kubálek ..... přítomen 

 

DDM Větrník: Mgr. Marta Kultová _ ředitelka DDM Liberec 

DDM Větrník: Michaela Horáčková _ vedoucí V-klubu pod DDM Liberec 

 

Zapisovatel: Tomáš Budina – předseda 

 

Zahájeno dne 03. 12. 2024 v 7:30 hod. 

 

Bod č. 1 

Řešení on-line přihlašování na letní táborovou činnost v nastávajícím roce 2025 

 Uvedení do problematiky a legislativy GPRS 

 Řešení bez tiskopisů a podepisování souhlasů  

 Kladné hodnocení přístupu a celkové zjednodušení administrace 

 Požadavek na penalizaci za neopodstatněné zrušení účasti dítěte na zapsané táborové činnosti 

 Vytvoření zákaznického profilu za účelem zprávy přihlášek a kontrolu plateb 

 

Bod č. 2 

Zhodnocení V-clubu v aktuálním školním roce 2023/2024 

 Pozitivní hodnocení příprav a organizace podzimního Jarmarku pro veřejnost 

 Zhodnocení výrazné účasti na pořádaném Halloweenském , lampionovém průvodu, 

která dosáhla více jak 300 účastníků v průvodu a to za účasti pouze dvou organizátorů 

 Zpráva o organizování Městského dětského parlamentu s účastí 1x za 14dní 

 Výsledkem dětského parlamentu je např. návrh a organizace „Dne za zvířata“ s účastí 

více jak 300 účastníků 

 Diskuze nad problematikou a zvládnutí dětí v rámci odpoledních aktivit v prostorách 

V-clubu a jejich začlenění do kolektivu a zájem o společnou tvůrčí činnost. 

 Informace o přípravách a realizaci hlavního Vánočního Jarmarku pro mladší gelerace 

 



Bod č. 3 

Diskuze a problematika platformy „Airbnb“ v objektech DDM Větrník 

 

 Diskuze nad řešením pro objekt ubytovací kapacity v Oldřichově v Hájích a dvou 

objektech u Soušské přehrady ev. č. 491 a ev. č. 402 

 Návrh na začlenění těchto objektů v nabídce platformy Airbnb za účelem vyšší 

vytíženosti objektů a rentability nákladů. 

 

Následné setkání dozorčí rady se zástupci DDM Větrník bylo naplánováno na druhou polovinu měsíce 

Března 2025  

 

Zasedání ukončeno v 9:00 hod. 

 

V Liberci dne 3.12.2024 , zapsal Tomáš Budina _ předseda Dozorčí rady DDM 

 


